

Iray delivery, music presenting, event concepts & more
r.haefliger@iray.ch +41 (0) 79 845 15 83
www.iray.ch

Selecta Iray

“When D’ Music play – everything just Iray”



Deutsche Version (English Version and References below)

Kreativität, Innovation und viel Engagement. Dies ist die Formel, mit der Selecta Iray durch die Clubs und Festival zieht. Der Titel Selecta anstelle von DJ wurde damit bewusst gewählt um den Fokus auf die Auswahl, die Selection, zu legen. Mit einer fein geschliffenen Auswahl aus Reggae, Dancehall, Soca und Afro Beats - locker aufgemischt durch geläufige Urban-Tunes, Latin-Hits und Mikrofoneinsätzen (Hosting) - hat sich Selecta Iray als einer der führenden Caribbean Music DJs der Schweiz mit internationaler Ausstrahlung etabliert.

Angefangen als Reggae-DJ in kleineren Luzerner Clubs, hat sich Selecta Iray innerhalb kürzester Zeit zu einem regulären

Bestandteil des Luzerner Ausgangsprogramm entwickelt und für ein Come-Back der Reggae Musik in den renommierten Clubs gesorgt. Dabei bewies sich Iray nicht nur als DJ, sondern auch als Event Veranstalter, Konzert Organisator oder auch als Förderer neuer Künstler (Bondaa CH, Sille CH, Etobasi CH, Smiley NL, Scrappy UK, Basement Roots CH, Samora NL, Ms. Desire UK oder auch Tajé NL), von denen er auch einige als Backing DJ und Tour Manager begleitet(e) und gemeinsame Musikproduktionen aufgelistet.

2014 startete Selecta Iray als erster DJ der Schweiz das "Soca Fever". Damit verhalf er dem in der Schweiz für 10 Jahre verstummtten Soca zum Aufschwung und organisierte die ersten Soca Events in Luzern und Zürich, bis Soca seinen aktuellen Höhepunkt mit dem international wahrgenommenen

Steckbrief

Name: Selecta Iray aka DJ Iray
Haupt-DJ vom Luzerner Oppressor's Sound, Music Presenter

Genres: Reggae, Dancehall, Soca, Afro Beats, ergänzt durch Latin- und Urban Tunes

Aktiv seit: 2009

Iray delivery, music presenting, event concepts & more
r.haefliger@iray.ch +41 (0) 79 845 15 83
www.iray.ch

„SWISS SOCA FESTIVAL“ erreichte. Als Referenzen zählen nebst Shows in vielen Teilen der Schweiz und international, auch Mixtape-Projekte und Engagements als Radio-DJ und -Moderator bei Radio 3FACH (Luzern), RadioIndustrie (Zürich, Zug) und Jam On Radio (seit 2017). Letzteres wurde unter der Leitung von Iray als erstes Urban Music Radio der Schweiz aufgebaut.

Unter dem Label Uppressor's Productions hat Iray auch ein gutes Händchen in Sachen Musikproduktion bewiesen und hat seit 2010 Veröffentlichungen mit Künstlern aus aller Welt lanciert. In seinen aktuellsten Projekten „Never Stop“ (2015) und „Di Alarm“ (2019) arbeitete er unter anderem mit der Reggae-Legende Lee „Scratch“ Perry, dem jamaikanischen Reggae-Star Anthony B, Smiley (NL), Samora (NL), Crosby (Südafrika), Straika D (Martinique), Cookie The Herbalist (CH) und eröffnete auch einige bisher unbekannten Künstlern eine Plattform um ihr bisher unentdecktes Talent zu beweisen. In der Zwischenzeit spielte Iray bereits eine Vielzahl Shows im Ausland. Unter anderem Holland, England, Slovenien, Deutschland, Spanien, Ghana, Uganda und Japan.

Iray delivery, music presenting, event concepts & more
r.haefliger@iray.ch +41 (0) 79 845 15 83
www.iray.ch

Selecta Iray

“When D’ Music play – everything just Iray”



English Version (Deutsche Version oben)

Creativity, innovation and a lot of dedication. This is the formula that makes Selecta Iray touring from Dancehall to Dancehall and from “fete to fete”. The title “selecta” instead of “DJ” was therefore chosen intentionally. It means to have a strong focus on the selection of the music in the first place. Therefore Selecta Iray manages to convince with a fine chosen selection of Reggae, Dancehall, Soca and Afro Beats – well fused with recent Urban-Tunes, Latin Hits and refreshing hostings on the microphone – and has established himself as one of Switzerland’s leading and most versatile DJs in the area of Caribbean and African Music. Combining music from different areas of the world always was important to Iray’s Selections, since 2009 his sets always include songs independently from where they come from. Doing his first steps in a few of the smaller Clubs in Lucerne, Selecta Iray caughted the scene by storm and managed to bring Caribbean and African Music back to the bigger Clubs and on the larger stages. By doing that Iray proved himself not only as an able DJ, but also as an event promoter, concert organizer and patron of several new Artists (such as Smiley NL, Sille CH, Etobasi CH, Bondaa CH, Scrappy UK, Basement Roots CH, Ms Deisre UK, Samora NL or Tajé NL), of whom he also accompanies/accompanied a few as tour manager and backing-DJ all over Switzerland and neighboring countries. In 2014 Selecta Iray was the first DJ in Switzerland to start the official “Soca Fever”, accompanied by several Events which focused exclusively on Soca Music. “Catch a Soca Fever” - A Slogan with which he managed to finally bring the Caribbean SOCA Music back to the Clubs in the German parts of

Key-Facts

Name: Selecta Iray aka DJ Iray
Main-DJ from Lucerne’s Oppressor’s Sound, Music Presenter

Genres: Reggae, Dancehall, Soca, Afro Beats, rounded up with Latin- and Urban Tunes

Active since: 2009

Iray delivery, music presenting, event concepts & more
r.haefliger@iray.ch +41 (0) 79 845 15 83
www.iray.ch

Switzerland, especially Lucerne and Zürich. Having its peak point so far in the internationally known "SWISS SOCA FESTIVAL" which is hold once a year.

To his vast number of references Iray counts not only shows all over Switzerland and abroad, but also Mixtape Projects and Engagements as Radio-DJ at Radio 3FACH (Lucerne), RadioIndustrie (Zug & Zürich) and Jam On Radio (since 2017). The last mentioned was also the one that Iray brought into existence as the first ever Urban Music Radio in Switzerland.

In the name of "Uppressor's Productions" he also proved a good flair for music productions since 2010. For the latest Projekt "Never Stop" (2015) and "Di Alarm" (2019) he collaborated with musicians from all over the world, such as Reggae Legend Lee Perry, Jamaican Reggae Star Anthony B, Crosby (Southafrica), Straika D (Martinique), Samora (NL), Scrappy (UK), Cookie the Herbalist (CH) and he also opened opportunities for yet unknown artists to prove their talent. In the meantime Selecta/DJ Iray was playing Shows, not only in Switzerland, but also Holland, England, Ghana, Uganda, Spain, Slovenia, Germany or Japan.

Iray delivery, music presenting, event concepts & more
r.haefliger@iray.ch +41 (0) 79 845 15 83
www.iray.ch

Referenzen / References

Some of the Locations Selecta Iray played at during the last years:

Eine Auswahl von bisher bespielten Locations:

Japan J'Ouvert (Tokyo, Japan), Wack FM (Globally Wack, Trinidad & Tobago), OverJam Festival (Slovenia), Carnival Fever (Berlin, D), District Liverpool, The Egg London, Surya London (UK), Club Laxx Rotterdam (NL), Ibiza Soca Festival, Global Reggae Bar (Ibiza, Spanien), Distillery (Leipzig, D), Kiez (Berlin, D), Labadi Beach, Hitz FM, XLive Africa, Spotlight Club, Krys Lounge, Bellagio Club, ... (Accra, Ghana), Club El Tanjia, Thatch Lounge (Uganda), Silencio, Chat Noir, Fete de Geneve (Genf), Swiss Soca Festival (Switzerland), Caribbean Music Festival (Liverpool, UK), Bar 59, Tunnel, Franky, Gewerbehalle, Schüür, Casineum (Luzern), Moods, Exil, Kanzlei, Komplex 457, La Catrina (Zürich), Kuppel (Basel), Orient, Tab Tab (Schaffhausen), Galvanik, Industrie45 (Zug), Perron 1 (Brig, VS), Gletscherspalte (Engelberg), Badenfahrt Festival, Merkker (Baden), Schlosskeller (Frauenfeld), All In, Cafete, Mahogany (Bern), Holästei (Glarus), Globull (Fribourg), Reeds Festival (Pfäffikon), Pfistern Up, JUKO Pavillion (OW)...

Regular Resident-Shows / Regelmässige Shows als Resident-DJ (aktuelle und ehemalige):

Caribbean Fever at Bar59, Lucerne | Soca Fever at Bar59, Lucerne | Pull Up & come Again at Schüür, Lucerne | Chale – the Afrobeats Invasion, Luzern | Caribbean Cruise at La Catrina, Zürich | Soca Cruise at La Catrina, Zürich | Boom Ah Yeah (Luzern & Zürich) | Bangarang (Luzern) | Tun It Up Night (Zug) | Limerz' Night at el Barrio (Luzern)

Possible Combinations / Mögliche Kombinationen

Alongside with other Uppressor's DJs like: DJ Rafsta (Roots, Rap, Funk).

For your #1 Soca Setting: Iray & Trin-T (Trin-T ist bekannt von luzerns Reggae-DJ-Crew Baddis)

Artist Combinations for 2022: Iray ft. Samora (NL) OR/AND Iray ft. Bondaa aka Pesa Bazz (CH).

Many other Combinations with other DJs and well known national and international Artists are possible. Let us know about your Ideas.

Prices:

- Viva Con Agua Artist of the Year 2018
- SOS-Impact Clash Winner 2020

Selecta Iray is endorsed and promoted/supported by:



Baddis Gear – Clothing Sponsor



Official Sponsor



Swiss Soca Crew



UP - Label



Iray delivery, music presenting, event concepts & more
r.haefliger@iray.ch +41 (0) 79 845 15 83
www.iray.ch

Promo Mixes:

Can all be found on www.iray.ch

Live Recording: Soca 2019 Mix

<https://soundcloud.com/irayup/2019-soca-mix-live-recording-18519>

Chale – The Afrobeats Invasion Mixtape (2018, Afro Beats)

<https://soundcloud.com/irayup/chale-the-afrobeats-invasion-mixtape>

Di Fete Sold Out (2018, Soca)

<https://soundcloud.com/irayup/di-fete-sold-out-official-mix-for-swiss-soca-festival-2018>

Technically (2016, Soca)

<https://soundcloud.com/irayup/technically-iray-juggling-his-mind>

Enchanting (2016, Dancehall)

<https://soundcloud.com/irayup/enchanting-iray-juggling-his-mind-pt-2>

Mad People Time (2015, Soca):

https://www.youtube.com/watch?v=CCQAU-7N_q0&t=4s

Pearls of modern Roots (2010, Reggae):

<https://soundcloud.com/irayup/uppressors-sound-pears-of>

Soca Fever Part 1 (2014, Soca):

<http://www.uppressors.ch/2014/02/catch-a-soca-fever-2/>

Soca Fever Part 2 (2014, Soca):

<http://www.uppressors.ch/2014/03/catch-a-soca-fever-pt-2/>

Kaleidoskop #FremdiErdeFremdiGschichte (2013, Swiss-German Reggae):

<https://www.mixcloud.com/irayUP/sille-uppressors-kaleidoskop-fremdierdefremdigschichte/>

For Bookings, Info, Demos get in touch with:

Bookings: booking@uppressors.ch

Info/Press: dj@iray.ch

Social Media

Selecta.Iray (Facebook) / @irayUP (Instagram) / @irayUP (Mixcloud, Soundcloud)

Spotify: https://open.spotify.com/artist/47v7iFKRruIbRBGSuHB753?si=b6Y_HlOS_iSrWbkywqbg